
2023上海箱包展览会(箱包手袋时尚配饰)

产品名称 2023上海箱包展览会(箱包手袋时尚配饰)

公司名称 申贸会展—参展报名/参观咨询

价格 15000.00/个

规格参数

公司地址 浦东新区(详细请咨询客服)

联系电话 13482081506 13482081506

产品详情

2023上海箱包展/上海箱包博览会/上海手袋展/上海皮具展/中国箱包展/上海箱包展览会/2023上海箱包配
件展/箱包展/2023箱包展览会

2023年第十九届上海国际箱包展览会(上海箱包展)

时间：2023年6月14-16日/2023年11月29-12月1日

地点：上海新国际博览中心

批准单位: 上海市商务委员会

支持单位：上海市商业联合会

主办单位：中国皮革协会 中国轻工工艺品进出口商会 上海市皮革技术协会 

展会介绍：

第十九届上海国际箱包展览会将于2023年6月14-16日在上海新国际博览中心举办，作为国内知名的箱**具
展贸平台之一，由上海商务委员会批准、上海市皮革技术协会、中国轻工工艺品进出口商会、上海雅辉
展览有限公司主办，上海能博会展有限公司承办，是全球箱包制造商与经销商、代理商、电商、微商、
国际贸易买手、品牌商、设计师对接交流的高端平台，聚焦箱包产业，汇聚行业产品、技术、信息、人
脉，展示宣传中国箱包品牌，推动中国箱包走向世界。展会将与第十七届上海国际鞋博会同期展出，届
时两展联动，共享买家资源。

2020年第十七届上海国际箱**具手袋展览会在上海新国际博览中心E6-E7馆拉开帷幕，来自全球380多家企
业参展，展出面积2万平方米。展会期间共吸引参观人数2万多人，成交金额约5亿多元，意向签约18亿多
元，成为参展商和观众值得信赖的展会，并取得了很多赞誉和认同。



The 19th Shanghai International Luggage Exhibition, as one of the well-known domestic luggage and leather goods
exhibition and trade platforms, is approved by the Shanghai Commission of Commerce, hosted by the Shanghai
Leather Technology Association, China Chamber of Commerce for Import and Export of Light Industrial Crafts, and
Shanghai Yahui Exhibition Co., Ltd. Sponsored by Nengbo Exhibition Co., Ltd., it is a high-end platform for global
luggage manufacturers and distributors, agents, e-commerce, micro merchants, international trade buyers, brand
owners, and designers to connect and communicate. It focuses on the luggage industry and gathers industry products
and technologies. , Information, contacts, display and publicize Chinese luggage brands, and promote Chinese
luggage to the world. The exhibition will be exhibited at the same time as the 19th Shanghai International Footwear
Fair. The two exhibitions will be linked together to share buyer resources.

In 2020, the 17th Shanghai International Bags, Leather Goods and Handbags Exhibition kicked off in Hall E6-E7 of
Shanghai New International Expo Center. More than 380 companies from all over the world participated in the
exhibition, covering an exhibition area of 20,000 square meters. During the exhibition, it attracted more than 20,000
visitors, with a transaction value of more than 500 million yuan and an intention to sign contracts of more than 1.8
billion yuan. It has become a trustworthy exhibition for exhibitors and visitors, and has gained a lot of praise and
recognition.
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